

Wir blicken optimistisch in die Zukunft, da ein Yachturlaub mit Abstand die sicherste Erholung ist. Sollte es Ihnen dennoch auf Grund von COVID-19\* nicht möglich sein, Ihren Urlaub anzutreten, **buchen wir Sie gerne kostenlos um** oder stellen Ihnen eine **Gutschrift** aus.

*\*COVID-19 Richtlinien:*

- Grenzschießung(en), die eine An- und/oder Abreise verhindern
- Reisewarnung für Kroatien
- Quarantänemaßnahmen im Heimatland und/oder Kroatien trotz negativem Test
- Lockdown im Heimatland und/oder Kroatien

Bitte beachten Sie, dass etwaige andere Situationen ausgenommen sind und die üblichen Stornierungsbedingungen (AGB's) gelten.

---

Our COVID-19 policies

We are optimistic about the future, as a yachting holiday is by far the safest form of relaxation. Should you still not be able to start your holiday due to COVID-19\*, we will gladly **rebook you free of charge** or issue you a **credit note**.

*\*COVID-19 scenarios:*

- Border closure(s) that prevent arrival and/or departure
- Travel warning for Croatia
- Quarantine measures in home country and/or Croatia despite negative test
- Lockdown in home country and/or Croatia

Please note that any other situations are excluded and the usual cancellation conditions (AGB's) apply.